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Interpelacia

W imieniu mieszkadc6w Wloclawka, zwracam siq z profbq o przeanalizowanie moiliwosci
ponownego zagospodarowania skweru znajdujEcego siq u zbiegu ulic Wienieckiej iWysokiej. Teren

jest dla mieszkahc6w okolicznych budynk6w wielorodzinnych niezwykle istotny. Uzupelnia deficyty

obszar6w biologicznie czynnych.

W zwiqzku z powyiszym zwracam siq z pro6bq o utwardzenie ciag6w pieszych znajdujqcych siq

w tym obszarze oraz uzupelnienie go o malE architekturq i nowa ro6linno6i.


